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CANADA RETURN POLICY

Returns are subject to the discretion of Fillon Technologies North America, Inc. and billed at a flat $25.00 handling fee [per invoice].  Goods are subject to inspection and must be returned in the original packaging. 

To return product, contact customer service at 1-800-777-1583 to request a Return Goods Authorization Number (RGA #) stating the reason for the return.  Goods may be returned up to 30-days from the invoice date.

Goods returned after 30-days must be approved by management and subject to a flat 25% restocking fee or $25.00 handling fee, whichever is the greater amount. Special order products are non-returnable.

WARRANTY CLAIMS

Fillon equipment is warranted 2-years (two-years) from the Invoice date. 
For claims, contact technical support at 1-800-777-1583 Monday- Friday 8 am to 4:30 pm EST.
MIXING EQUIPMENT

If a mixing machine motor fails within the warranty period, customers must provide the serial number stamped on the nameplate (A letter and two numbers located below the notation ‘INS’ on the tag) at the time of re-order.

Customers must return the motor tag (that is riveted to the motor) within 30-days, or be subject to the cost of a replacement motor.  Mail the motor tag to the attention of customer service at: Fillon Technologies North America, Inc, 10 Almeida Avenue, Suite 2, East Providence, RI 02914

For component failures, please reference the mixing machine model and include the serial # located on the motor nametag. 

AEROSOL FILLING EQUIPMENT
After receiving an RGA# from our technical department, please re-package the machine in the original carton (if available) along with your contact details, and write the RGA # on the outside of the carton. Please note, DO NOT RETURN the Aluminum Filling Cup, Demonstration Plate, or Wall-bracket. Fillon assumes no responsibility for lost components.

If the aerosol machine is out-of-warranty, customer service will provide a written estimate of the repair work needed.  

Disclaimer: Fillon is not responsible for related costs incurred as a result of equipment failure. Fillon will nullify claims that are the result of changes to paint or aerosol cans that have not been previously approved by Fillon Technologies.
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POLITIQUE DE RETOUR POUR LE CANADA

Les retours sont soumis à la discrétion de Fillon Technologies North America, Inc. et facturés un forfait de 25,00 $ [par facture] correspondant aux frais fixes. Les marchandises sont soumises à inspection et doivent être retournées dans leur emballage d'origine.

Pour retourner la marchandise, contactez le service clientèle au 1-800-777-1583 et demandez un numéro d'autorisation de retour (n° RGA) en indiquant la raison du retour. Les marchandises pourront être retournées dans un délai de 30 jours à compter de la date de facture.
Passé le délai de 30 jours, les marchandises retournées devront être approuvées par la direction et seront soumises à des frais de remise en stock de 25% ou 25,00 $ de frais de manutention, (la valeur la plus importante sera prise en considération). Les produits issus de commandes spéciales ne pourront pas être retournés.
DEMANDES DE GARANTIE

Les équipements Fillon sont garantis 2 ans (deux ans) à partir de la date de facturation.
Pour toute réclamation, contactez le support technique au 1-800-777-1583
du lundi au vendredi de 8h00 à 16h30 (horaires côte Est).

MELANGEURS DE PEINTURE

Si le moteur d’un agitateur tombe en panne Durant la période de garantie, les clients devront fournir le numéro de série gravé sur la plaque (une lettre et deux chiffres situés en dessous de l’inscription 'INS' sur l'étiquette) lors de la nouvelle commande.

Les clients devront retourner l'étiquette du moteur (rivetée au moteur) dans les 30 jours, supporter le coût d'un moteur de remplacement. L’étiquette du moteur devra être envoyée à l'attention du service clientèle à l’adresse suivante: Fillon Technologies North America, Inc., 10 Almeida Avenue, Suite 2, East Providence, RI 02914

Les composants défaillants, devront être envoyés avec la reference du modèle de l’agitateur et le numéro de série situé sur l’étiquette du moteur.

REMPLISSEURS D’AEROSOLS

Après avoir reçu un n° RGA de notre service technique, la machine devra être réemballée dans son emballage d'origine (si disponible), avec vos coordonnées, et le n° RGA devra figurer à l'extérieur du carton. Merci de prendre note de: NE PAS RETOURNER le godet de remplissage en aluminium, Plaque de démonstration, ou support mural. Fillon décline toute responsabilité en cas de perte de composants.

Si le remplisseur d'aérosol n’est  plus sous garantie, le service clientèle fournira un devis estimative des travaux de réparation nécessaires.

Clause de non-responsabilité: Fillon décline toute responsabilité des frais engagés suite à une défaillance du matériel. Toute réclamation résultant d’un changement de peinture ou de bombes aérosols n’ayant préalablement pas été approuvé par Fillon Technologies ne sera pas prise en charge par Fillon Technologies.
